
Zápisnica 
z druhého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 07. júna 2018 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

Prítomní poslanci: Pavol Kostolník, Jana Kiková, Andrea Vranková, Milan Cabánek,  
Marián Vrabec, Jozef Gregor  
 
Ospravedlnení: Mária Ábelová, Fridrich Buzáš, Stanislav Beňo 
 
Počet prítomných občanov: dvadsať 
 
Program :  
 
1/   Otvorenie zasadnutia 
2/   Schválenie programu rokovania 
3/   Procedurálne otázky 
4/   Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2017 
5/   Správy hlavného kontrolóra z vykonaných kontrol : 
      a/   Správa z kontroly dotácií poskytnutých v roku 2017 
      b/   Správa z kontroly cestovných náhrad vyúčtovaných v roku 2017 
      c/   Správa z kontroly evidencie odpadu za rok 2017 
6/   Záverečný účet obce – Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k Návrhu   
      záverečného účtu obce za rok 2017 
7/   Plnenie a čerpanie rozpočtu za I. štvrťrok 2018 a rozpočtové opatrenia k rozpočtu 
       k 30. 6. 2018 
8/   Dodatok č. 2 k VZN č. 1/2016 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

materskej školy, šk. klubu detí a šk. jedálne pri ZŠ s MŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti   
obce Lužianky pre rok 2018 , Dôvodová správa k Dodatku č.2 k VZN č.1/2016, návrh na 
úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ k 30.6.2018 

9/   Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2018 
10/ Žiadosť SZUŠ o rozšírenie pôsobností, zriadením detašovaných pracovísk 
11/ Dodatok č. 1/2018 k VZN č. 2/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 
      stavebnými odpadmi na území obce Lužianky 
12/ Zmluva ARRIVA Nitra, a.s. 
13/ Schválenie plánu kultúrnych podujatí v r. 2018 
14/ Žiadosti občanov 
15/ Diskusia 
16/ Návrh na uznesenie 
17/ Záver 
 
 Poslanec obecného zastupiteľstva Milan Cabánek, poverený viesť druhé riadne 
zasadnutie obecného zastupiteľstva, otvoril druhé riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
Privítal  prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v nadpolovičnej 
väčšine a sú uznášania schopní. Poverený poslanec vymenoval za zapisovateľku Renátu 
Bírovú. Poslanci OZ jednohlasne odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Andrea 
Vranková a Marián Vrabec. Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie 
v zložení: Pavol Kostolník, Jozef Gregor a Jana Kiková. Program rokovania bol na návrh 
poslanca Pavla Kostolníka doplnený o bod - Informácia o petícii občanov Lužianok. Tento 
bod bol doplnený za bodom 13. Takto upravený program rokovania poslanci OZ  jednohlasne 
odsúhlasili (všetci za). 



 2

 
 
 Hlavná kontrolórka obce predniesla správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
za rok 2017. Poslanec Pavol Kostolník chcel vedieť, či verejné obstarávanie na rekonštrukciu 
kuchyne v KD a verejné osvetlenie prebehlo bez závad. Kontrolórka obce uviedla, že 
nekontrolovala priebeh obstarávania, ale kontrolovala účtovné doklady týkajúce sa týchto 
investičných akcií. Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie „Správu o kontrolnej činnosti 
hlavného kontrolóra za rok  2017“. 
 
 Hlavná kontrolórka obce zhrnula správu z kontroly dotácií poskytnutých v roku 2017.  
Uviedla, že sa uskutoční stretnutie zástupcov organizácií, ktorým boli dotácie poskytnuté. Na 
stretnutí budú oboznámení s výsledkami kontroly. Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie 
„Správu z kontroly dotácií poskytnutých v roku 2017“. 
 
 Hlavná kontrolórka obce zhrnula správu z kontroly cestovných náhrad vyúčtovaných 
v roku 2017. Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie „Správu z kontroly cestovných náhrad 
vyúčtovaných v roku 2017“. 
 
 Hlavná kontrolórka obce zhrnula správu z kontroly evidencie odpadu za rok 2017. 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie „Správu z kontroly evidencie odpadu za rok 2017“. 
 
 Richard Schwarc chcel vedieť, kto je poverený zastupovaním starostu obce v čase jeho 
práceneschopnosti. Poslanec Milan Cabánek uviedol, že starosta obce nepoveril nikoho 
svojím zastupovaním. Richard Schwarc chcel vedieť, prečo nebolo zverejnené 
predchádzajúce zasadnutie OZ. Poslanec Milan Cabánek uviedol, že pozvánka na I. riadne 
zasadnutie obecného zastupiteľstva bola zverejnená na úradnej tabuli. Dušan Škultéty uviedol, 
že poslanci obecného zastupiteľstva mali konať a pýtať sa starostu obce, prečo zasadnutie nie 
je zvolané v zákonnej lehote. Poslanec Pavol Kostolník uviedol, že poslanci sa so starostom 
schádzali, ale nepoveril nikoho zvolaním zasadnutia. 
 
      Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh  záverečného účtu obce za rok 2017. 
 Vzalo na vedomie  odborné  stanovisko hlavnej kontrolórky obce k záverečnému účtu obce 
za rok 2017  ako aj správu nezávislého audítora z auditu overenia rozpočtového hospodárenia  
obce Lužianky za rok 2017. Obecné zastupiteľstvo schválilo overenie účtovnej  závierky 
audítorom  za rok 2017 (všetci za). 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní záverečného účtu obce  schválilo celoročné 
hospodárenie obce za rok 2017  bez výhrad (všetci za). 
Obecné zastupiteľstvo schválilo prebytok rozpočtu v sume 187 648,61 EUR  použiť na  
tvorbu rezervného fondu obce v celej  sume (všetci za). 
  

 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a vzalo na vedomie  informáciu o plnení rozpočtu 
obce na I. štvrťrok 2018 a stanovisko hlavnej kontrolórky obce k plneniu rozpočtu. 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní schválilo plnenie rozpočtu za I. štvrťrok 2018 (všetci 
za). 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu hlavnej kontrolórky obce o stave 
a vývoji dlhu obce. Dlh obce vo forme úveru je k 31.03.2018 vo výške  195 202,52  €, ktorý 
obec spláca od júla 2016.  
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Obecné zastupiteľstvo  prerokovalo  návrh na vydanie  „Dodatku č.2 k VZN č.1/2016 
o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy, školského klubu detí 
a školskej jedálne pri základnej škole s materskou školou v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce 
Lužianky“ a tento návrh schválilo s účinnosťou od 01. 01. 2018 (všetci za). 
 
Hlasovanie :    
 
Celkový počet poslancov :             9   poslancov  
Počet prítomných  poslancov :       6   poslancov  
„Za“ hlasovalo :                             6   poslancov 
„Proti“ hlasovalo:                           0   poslancov 
„Zdržal sa“ hlasovania :                 0    poslancov  
 
     Obecné zastupiteľstvo  prerokovalo  „Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
obce na druhý  polrok  2018“ a na základe pripomienky poslanca Pavla Kostolníka sa do 
plánu kontrolnej činnosti doplnilo vykonanie kontroly verejného obstarávania na údržbu 
kuchyne v KD a verejného osvetlenia (všetci za). 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo  žiadosť  v zmysle ustanovenia § 18 ods. 2 
v spojení s § 16 ods. 1 písm. l ) zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve 
a v školskej samospráve  o súhlasné stanovisko k  zriadeniu Elokovaných pracovísk SZÚŠ 
Lužianky v Žemberovciach, Zbehoch,  Kozárovciach, Kozárovciach, Čakajovciach a v 
Čajkove ako súčasti Súkromnej základnej umeleckej školy v Lužiankach, Sasinkova 1, 951 41  
Lužianky.  Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní s touto žiadosťou súhlasilo (proti 
odsúhlaseniu žiadosti Jozef Gregor, ostatní za odsúhlasenie žiadosti). 
 

 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo  a schválilo  „Dodatok č.  1/2018  k VZN č. 
2/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými  stavebnými odpadmi na území obce 
Lužianky“ (všetci za) 
  
Hlasovanie : 
 
Celkový počet poslancov :              9    poslancov 
Počet prítomných poslancov :         6     poslancov 
„Za“ hlasovalo:           6     poslancov  
„Proti“  hlasovalo :           0     poslancov  
„Zdržal sa“ hlasovania:          0      poslancov      
 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo dodatok k zmluve o službách  s ARRIVA Nitra, 
a.s., Štúrova 72, Nitra a príspevok za služby vo výške 44  000,- € . 
Poslanec Pavol Kostolník chcel vedieť, či bola platba už realizovaná. Platba ešte neprebehla, 
nakoľko nebola schválená zastupiteľstvom.  

Obecné zastupiteľstvo  po prerokovaní v zmysle zákona NR SR č. 56/2012 Z.z. 
o cestnej doprave § 22 objednávateľ uzatvorilo dodatok k zmluve o službách  s ARRIVA 
Nitra, a.s., Štúrova 72, Nitra a poskytne dopravcovi príspevok za služby. Obecné 
zastupiteľstvo schválilo príspevok za záväzok vo výške 44  000,- €  (všetci za). 
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Objednávateľ – obec Lužianky sa zaviazalo, že dopravcovi poskytne príspevok za záväzok 
zálohovo a celkové vyúčtovanie budú zmluvné strany realizovať po ukončení kalendárneho 
roka podľa § 22 ods. 3,  56/2012 Z.z. o cestnej doprave.  
Štefan Jančuš chcel vedieť, či poslanci môžu vstúpiť do rokovania ohľadne zmluvy s fy 
ARRIVA. Poslanci nemôžu vstúpiť do jednania, pokiaľ nie sú poverení. 
Medzi prítomnými ohľadne toho bodu prebehla búrlivá debata. 
 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo plán  kultúrnych podujatí na rok 2018  
s maximálnou výškou výdavkov. Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo schválilo plán 
kultúrnych podujatí na rok 2018 ako aj jednotlivé kultúrne podujatia v roku 2018 (všetci za).  
 
 
 Poslanec Pavol Kostolník informoval prítomných o petícii občanov Lužianok za 
vybudovanie chodníka pod železničným mostom. Matej Rehák uviedol, že je členom 
petičného výboru spolu s Pavlom Kostolníkom a Martinom Beňom. S ďalšími občanmi 
zbierali podpisy po obci. Časť petičných hárkov už odovzdali na obecnom úrade, ďalšie hárky 
s podpismi odovzdajú v priebehu krátkeho času. 
Na zasadnutí obecného zastupiteľstva v novembri 2017 bolo starostom prisľúbené, že chodník 
pod mostom bude. V súčasnosti je však zjavné, že sa chodník pod mostom nevybuduje. Nie je 
zakreslený ani v projektovej dokumentácii. Informoval sa na okresnom úrade v Nitre, aké 
ďalšie kroky sú potrebné vykonať. V prvom rade má starosta obce písomne požiadať 
prednostu okresného úradu v Nitre o stretnutie, kde by sa predložili možné riešenia. Na 
vyriešenie tohto problému má obec už len tri mesiace. Pracovníčka obecného Eva Bačová 
uviedla, že list už bol odoslaný. Matej Rehák chcel vedieť, čo bolo v liste, ale Eva Bačová ho 
nemala k dispozícii. 
Martin Beňo uviedol, že nejaké riešenia prechodu chodcov pod mostom sú už navrhnuté. 
 
 
Od 19.15 hod. do 19.30 hod. bola prestávka. 
 
  

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť Martina Kolhu, bytom Lužianky, 
Švantnerova 31, o odkúpenie pozemku  parc. č.  188/48  o výmere  23 m2, v k.ú. Lužianky a 
schválilo prevod podľa § 9 a ods.8 písm. b/ Zákona o majetku obcí z dôvodu prevodu 
pozemku zastavaného stavbou vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy, ktorá 
svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou (všetci za). 
 
Obecného zastupiteľstvo v Lužiankach prijalo uznesenie č. 21/2018 v nasledovnom znení: 
 
     Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach  prerokovalo žiadosť p. Martina Kolhu, Švantnerova 
31, o odkúpenie pozemku  parc. č.  188/48  o výmere  23 m2, v k.ú. Lužianky a schvaľuje 
prevod podľa § 9 a ods.8 písm. b/ Zákona o majetku obcí z dôvodu prevodu pozemku 
zastavaného stavbou vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy, ktorá svojím 
umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou. 
 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť Jozefa Vilhema, bytom Lužianky, 
Horákova 10  o odkúpenie pozemku parc. .č.  188/17  o výmere 74 m2,  v k.ú. Lužianky a túto 
žiadosť  postúpilo stavebnej komisii pri OZ v Lužiankach na odborné posúdenie (všetci za). 
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Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť Dušana Škultétyho o povolenie 
rozkopávky na uloženie optického kábla. Dušan Škultéty uviedol, že na ulici Počašie nie je 
zavedený rýchly internet a operátori, ktorých oslovil, nebolo ochotní im rýchly internet 
zaviesť. Náklady na rozkopávku uhradia občania, ktorí majú záujem o uloženie optického 
kábla. Poslanec Jozef Gregor uviedol, že by bolo potrebné predložiť nákres, kadiaľ bude 
optický kábel položený. Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní žiadosti Dušana Škultétyho 
o povolenie  rozkopávky na parc. č. 571/5 v k.ú. Lužianky na položenie optického kábla 
postúpila túto žiadosť  stavebnej komisii pri OZ v Lužiankach na odborné posúdenie (všetci 
za).   

 
 Mária Macánková uviedla, že už tri roky upozorňuje na opravu chodníkov. Zatiaľ 
neboli opravené. Informovala sa aj na zberný dvor, kedy bude dokončený. Poslanec Milan 
Cabánek uviedol, že nevie na mieste reagovať a požiadal ju, aby dala svoje pripomienky 
písomne. 
Občania navrhli, aby ich otázky boli zapísané do zápisnice. Zapisovateľka Renáta Bírová 
navrhla, aby občania priamo na zasadnutí spísali svoje otázky a pripomienky a tieto jej 
odovzdali. Žiadny občan však do konca zasadnutia OZ svoje otázky a pripomienky písomne 
neodovzdal. 
Eva Szoradová informovala o petícii občanov z časti Holotka, ktorú podala ešte minulý rok. 
Petícia sa týkala zabezpečenia dopravy obyvateľov z tejto časti Lužianok. Do dnešného dňa 
nedostala vyrozumenie. Vyzvala poslankyňu Andreu Vrankovú, aby jej odpovedala, kedy 
bude na Holotke rozhrnutá zemina, ktorá tam bola navezená ešte minulý rok. 
Mária Macánková chcela vedieť, ako bude obec využívať rodinný dom po Terézii Janíkovej 
a či sa plánuje vybudovať domov sociálnych služieb.  
Richard Schwarc požiadal hlavnú kontrolórku obce o odpoveď, či predložila na prvom 
riadnom zasadnutí poslancom obecného zastupiteľstva správu o výsledkoch z kontroly. Ak 
nie, či podala do zápisnice námietku, že jej nebolo umožnené predložiť správu hlavného 
kontrolóra. Hlavná kontrolórka obce uviedla, že na tieto otázky odpovie písomne. 
Lenka Kováčová uviedla, že občania Radošinskej ulice podali sťažnosť na hluk šíriaci sa z fy 
Land Rover. Spolu so starostom boli na rokovaní s touto firmou, hluk sa zmiernil, ale stále to 
nie je v únosnej miere. Dušan Škultéty uviedol, že nepretržité pískanie firma zdôvodňuje tým, 
že prevádzka nefunguje v celom rozsahu, ale len v skúšobnom režime. Po nabehnutí na plnú 
prevádzku by malo pískanie prestať. Lenka Kováčová navrhla, aby na rokovania s fy Land 
Rover chodili poverení poslanci, keď sa ich nemôže zúčastňovať starosta obce. 
Mária Macánková uviedla, že ak starosta nemôže vykonávať svoju funkciu, mal by jej vzdať. 
Igor Káčerík uviedol, že vzdať by sa mali aj poslanci, ak neplnia svoju funkciu. 
 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne poslanec 
poverený viesť zasadnutie  poďakoval prítomným za účasť a o 20.50 hod. ukončil druhé 
riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Lužiankach. 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
                 Andrea Vranková           Marián Vrabec 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


